
Vermeld bij contact en correspondentie het zaaknummer. Wij kunnen u dan sneller van dienst zijn. 

 

Op 27 oktober 2021 heeft u schriftelijke vragen ex art. 35 van het Reglement van 
orde ingediend over bovenstaand onderwerp.  

De betreffende vragen zijn hieronder weergegeven met daarachter in cursief het 
antwoord.  

 

1. Heeft het college een beeld, dan wel cijfers van de drugproblematieken, als zijnde 
gebruik, verhandeling en productie in Winterswijk? 

Wij ontvangen maandelijks cijfers vanuit de politie met betrekking tot criminaliteit in 
onze gemeente. Hier valt uiteraard ook drugsproblematiek en -handel onder. Wij 
ontvangen enkel de cijfers van afgeronde onderzoeken, niet van lopende 
onderzoeken.  

 

2. Is het college bereid om te onderzoeken of lokale regelgeving een 
beperkende/regulerende werking zou kunnen hebben? 

Wij zijn hierover in gesprek gegaan met de politie. Zij gaven aan tevreden te zijn met 
de mogelijkheden die de APV op dit moment biedt om drugsoverlast aan te pakken. 
V.w.b. drugshandel en -productie is de Opiumwet bedoeld. Ook deze biedt 
voldoende handvatten voor de politie. De APV en de Opiumwet tezamen maken dat 
de politie drugsproblematiek effectief kan bestrijden in Winterswijk. Dit neemt niet 
weg dat de politie een capaciteitsprobleem heeft, waardoor er bij ieder onderzoek 
moet worden afgewogen of het voldoende prioriteit heeft om capaciteit op in te 
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zetten. Dit is een probleem dat lokaal niet kan worden opgelost, gebrek aan 
politiecapaciteit is een landelijk fenomeen. 

Voor wat betreft de aanpak van “designerdrugs” is dit een landelijk probleem. De 
wetgever dient bepaalde grondstoffen te verbieden voor de productie van deze 
drugs. Enkel de specifieke chemische samenstelling verbieden biedt onvoldoende 
handelingsruimte. Dit kan ook niet in lokale regelgeving worden gevat aangezien 
deze enkel kan worden gericht op de aanpak van overlast, niet op het bezit of 
vervoer van grondstoffen.  

 

3. Is het college bereid om, indien juridisch mogelijk, een aantal wijzigingen in de 
APV door te voeren welke een beperkende functie hierop zouden kunnen hebben? 

Zoals bij vraag 2 aangegeven is een uitbreiding van de APV op dit moment niet aan 
de orde aangezien wij deze op drugsgebied al goed up-to-date hebben aldus de 
politie.  

 

Met vriendelijke groet, 
 
Het College van burgemeester en wethouders van Winterswijk, 
 
 
de secretaris, 
 
G.W. Goedmakers 

de burgemeester, 
 
B.J.J. Bengevoord 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


